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Het blijkt moeilijk te veranderen. Ook nu weer een
overvolle agenda voor de laatste vergadering van het
jaar. En ook nog eens een agenda met niet de minste
onderwerpen: besluit over de Westrand, locatie
Madderom en Daalmeerpad in Sint Pancras en de
ambtelijke fusie Langedijk.
Naast een volle agenda een volle publieke tribune dus.

Petitie
Voorafgaand aan de raadsvergadering werd een petitie overhandigd met 400  
handtekeningen, waarin het college en de raad werd verzocht de besluitvorming over de 
ambtelijke fusie uit te stellen tot na de verkiezingen van 21 maart 2018. 
Een ordevoorstel conform van Kleurrijk, HvL/D66 en CDA werd echter afgewezen.

 "Slotwijziging 2017" 
In de Slotwijziging 2017  (voorheen Eindejaarsrapportering) wordt informatie verstrekt over 
de voortgang van de begroting 2017 en de financiële afwijkingen hiervan. 
De begroting wordt -via dit besluit van de raad-  aangepast,   om straks bij de Jaarrekening 
minder afwijkingen te hebben. In dit geval is "wijziging" een terechte benaming. 
De verschillen met de begroting 2017 zijn groot. Het college was "gered door de gong" aldus 
de PvdA 
Het heffen van E 1,5 mln. Precariobelasting blijkt het financiële gat te dichten; en er is zelfs 
nog E 179.000 over. En zo werd efficiënt voorbij gegaan aan het feit dat dit college meer had 
uitgegeven dan begroot.

Zelfbediening
Kleurrijk wilde met een motie een besparing realiseren bij de sluis in Broek op Langedijk 
door de sluiswachter te vervangen door zelfbediening. "Sluis-wethouder" Rep vond dit geen 
goed idee. Hij wil graag de werkplek in het kader van de Participatiewet behouden; 
bovendien kon de veiligheid dan niet worden gegarandeerd. 
Door aanpassing van de motie -niet koppelen aan het groot onderhoud- was de wethouder 
wel bereid onderzoek te doen naar zelfbediening. Aldus werd unaniem besloten.

Hondenbelasting
"De opbrengsten van deze belasting staan niet in verhouding met de kosten die de gemeente
maakt met hondengerelateerde zaken", aldus een amendement van Kleurrijk. Reden voor 
hen om voor te stellen deze af te schaffen. Zomaar afschaffen kon theoretisch niet; wèl kon 
het geldende tarief op 0 euro worden gezet. Reden voor Kleurrijk, GroenLinks en Hvl/D66 
een gewijzigde  tekst hierop in te dienen. Ondanks het ontbreken van een dekkingsvoorstel 
(...), werd het amendement unaniem aangenomen.

Kerstgedachte
Wat als bouwplannen ertoe leiden dat je schuur niet meer bereikbaar is? Dan vraag je -in dit 
geval als CU- aan het college alle inspanningen te verrichtingen om een oplossing te 
bedenken. Per slot van rekening geeft de gemeente een bestemmingsplan af.
Ook dit blijkt niet zo simpel te liggen. Wethouder Beers wil wel op pad, echter zonder 



garanties: "hij treedt niet in privaatrecht".
Reden voor bewoners en bouwers om staande de vergadering met elkaar een oplossing te 
bedenken. Voorwaar: het licht van de kerstgedachte.
Met het advies van GroenLinks om het hele proces goed te evalueren in het licht van de 
nieuwe Omgevingswet werd het bestemmingsplan Daalmeerpad 2-4 unaniem goedgekeurd. 

Westrand Sint Pancras
Geen unanieme steun voor het voorbereidingsbesluit Westrand Sint Pancras. Kleurrijk  
betreurde de uitbreiding van de oorspronkelijke plannen, waardoor mensen die er niets mee
te maken hebben erbij worden betrokken.
GroenLinks heeft moeite met het feit dat alleen dure kavels worden ontwikkeld en de 30% 
betaalbare bouw niet wordt gerealiseerd. Daarnaast is de gemeente financieel 
risicodragend: niet acceptabel volgens GroenLinks. Prima, aldus de rest van de raad.
Met 5 stemmen tegen (Kleurrijk en GroenLinks) en 16 stemmen voor werd het besluit 
aangenomen.

Alles bij het oude
23 gemeentes werken samen in de Veiligheidsregio Noord Holland Noord. Wijziging van deze
gemeenschappelijke regeling vereist unanimiteit. Op verzoek van Langedijk zijn wijzigingen 
ingebracht. Echter deze konden niet rekenen op voldoende instemming.
Wat moet je met een geschillencommissie die geen bevoegdheden heeft, vroeg de PvdA zich
af. En met hen HvL/D66, Dorpsbelang en Kleurrijk. Een meerderheid dus.
Jammer, er wijzigt dus niets. Voor: 9 stemmen, tegen 12 stemmen.

ICT-missers
Het voorstel van de Regionale Uitvoeringsdienst ( RUD) om akkoord te gaan met hun 
masterplan voor een nieuwe inrichting van hun ICT werd unaniem aangenomen; met alleen 
de opmerking van GroenLinks dat de vele ICT-missers bij de overheid om extra aandacht van 
het Algemeen Bestuur  vraagt. 

Fusie
Op 18 april j.l. is door de meerderheid van de raad een keuze gemaakt voor een ambtelijke 
fusie. HvL/D66, Kleurrijk en CDA stemden tegen. Reden voor hen om nu met een 
amendement te komen om de besluiten van vandaag uit te stellen tot na de verkiezingen in 
2018.
Geen goed idee, vonden de andere partijen. de besluitvorming loopt al enige jaren, er liggen
4 rapporten met steeds dezelfde uitslag: zelfstandig blijven is geen optie.
"Het gaat nu ook om de geloofwaardigheid van de politiek", aldus de PvdA. Wij zijn niet bang
om een besluit uit te leggen aan de kiezer.
De VVD refereerde aan de kwetsbaarheid van de organisatie, een kwaliteitsverbetering is 
nodig. De Ondernemingsraad heeft al ingestemd en de mensen op het gemeentehuis willen 
duidelijkheid. "We hebben een mandaat gekregen van de kiezer om keuzes te maken", aldus 
de CU. Wij willen geen besluitvorming op basis van emoties in plaats van feiten.
GroenLinks probeerde met een bemiddelingspoging de partijen op een lijn te krijgen; helaas 
botste dit op onvoldoende vertrouwen dat er na uitstel ook daadwerkelijk een 
onomkeerbaar besluit zou worden genomen.

Geen voorwaarden?
Opvallend punt in het geheel. De besluitvorming ging over 4 punten. Het laatste punt betrof



voor eind 2018 een Toetsingskader gereed te hebben. Met andere woorden:  de 
voorwaarden waaraan de raad kan toetsen. Dorpsbelang vond dit echter niet nodig. Doordat
Kleurrijk en HvL/D66 dit toetsingskader wel noodzakelijk vinden stemden deze voor. 
Hierdoor ontstond weliswaar weer eenzelfde verhouding,  echter nu 13 stemmen voor (VVD,
Kleurrijk, 2x HvL/D66, Gl, PvdA en CU) en 8 stemmen tegen (Dorpsbelang, CDA en 1x 
HvL/D66).

Na 3 schorsingen en ontelbare interrupties werd het voorstel om te kiezen voor 
Heerhugowaard als mogelijke partner aangenomen met 13 stemmen voor (Dorpsbelang, 
VVD, GroenLinks, PvdA en CU) en 8 tegen (Kleurrijk, Hvl/D66 en CDA).

PS . De "opdracht" die de burgemeester volgens Kleurrijk van de commissaris van de koning 
heeft  gekregen kan iedereen lezen in zijn openbare aanstellingsbrief.
De gehele vergadering is na te luisteren op: 
https://bestuur.gemeentelangedijk.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2017/12-
december/20:00 

Wij wensen allen fijne en vredige feestdagen!


